
Bestuur Seizoen 2023-2024 

Algemeen: 

Samenstelling bestuur 2022-2023: 

Kris Geusebroek, Voorzitter en afgevaardigde CCZ 

Natasja Witteman, Secretaris en afgevaardigde CPR 

Klaas van Heeringen, Penningmeester 

Marc Verwer, Externe Contacten 

Maarten Helsloot, algemeen bestuurslid en afgevaardigde TC 

Saskia Veenboer, Algemeen bestuurslid 

Het bestuur heeft afgelopen jaar 10 keer vergaderd. Daarnaast zijn bestuursleden, als afgevaardigde 

of lid, aanwezig geweest bij vergaderingen en diverse werkgroepen van de commissies.  

Bijeenkomsten die georganiseerd zijn door de Gemeente DRV, verenigingsadviseur en de bond zijn 

bijgewoond door, Kris Geusebroek, Klaas van Heeringen, Natasja Witteman en Maarten Helsloot. 

Vrijwilligers: 

Het bestuur weet als geen ander dat onze vereniging afhankelijk is van onze leden en onze 

vrijwilligers. De intentie is om goed voor beide te zorgen. Aangezien het onmogelijk is om iedereen 

persoonlijk te bedanken is de vrijwilligersavond georganiseerd. Op deze avond zijn de vrijwilligers 

bedankt. Dit jaar willen wij Jessy Koersvelt en Hans van der Meer extra in het zonnetje zetten.  

Jessy Koersvelt heeft zich in korte tijd veel vrijwilligerstaken toegekend. Zo geeft hij trainen en 

coacht hij en fluit hij ook nog eens met grote regelmaat wedstrijden. Aangezien hij ook veel 

seniorenwedstrijden fluit zijn wij extra blij dat Jessy toegevoegd is aan de poule van scheidsrechters.  

Dan hebben we ook nog Hans van der Meer. Hans heeft aangegeven aan het einde van dit seizoen te 

stoppen met fluiten. Hans heeft dan 40 jaar gefloten voor onze vereniging. Wij kunnen dan ook 

mega trots en dankbaar zijn dat Hans zo lang vrijwilliger voor Atlantis is geweest.  

Zonder de inzet van onze vrijwilligers zou Atlantis niet zijn wat het nu is. Betrokkenheid van de leden 

(en hun ouders) is zo niet nog belangrijker. Alle leden, ouders en alle andere mensen die Atlantis een 

warm hart toedragen wil het bestuur hartelijk bedanken voor alles wat zij het afgelopen jaar weet 

voor onze vereniging hebben gedaan.  

Natasja en Saskia zijn begonnen aan het opstellen van een nieuw vrijwilligersbeleid. Als mensen hier 

over willen meedenken kunnen zij zich melden bij Natasja of Saskia.  

Ondanks dat we al heel veel vrijwilligers binnen de vereniging hebben zien we wel dat er op cruciale 

punten binnen de vereniging gaten beginnen te ontstaan.  

Wij zijn voornamelijk op zoek naar iemand die onze CPR commissie kan komen versterken. 

Daarnaast heeft Natasja Witteman ook aangegeven dat aankomend seizoen het laatste seizoen zal 

zijn waar Natasja als secretaris werkzaam zal zijn. Ook voor die functie moeten we dus op zoek naar 

een nieuwe invulling.  

Vraag je af wat de functies inhouden of wat je zou kunnen doen binnen de vereniging stuur een 

mailtje naar info@kvatlantis.nl of spreek iemand van het bestuur aan.  

Commissie Korfbalzaken: 

mailto:info@kvatlantis.nl


Competitie: 

- Bestuursdiensten: Alle zaterdagen voor zover deze zijn gespeeld waren de bestuursdiensten 

ingevuld door bestuursleden, Marianne Koerselman en Bernarda Zaal, waardoor alle 

wedstrijden op een juiste manier gespeeld konden worden. Bezoekende tegenstanders en 

de scheidsrechters zijn op een vriendelijke manier ontvangen. 

- Indeling trainingstijden veld en zaal: Jacco in overleg met TC 

- Indeling wedstrijsprogramma zaal en veld: Jacco heeft met Hans gezamenlijk met input van 

TC, de indeling voor de thuiswedstrijden van Atlantis ingedeeld.  

- Edwin Verweij heeft dit seizoen het materiaal voor de sporthal en veld verzorgd. 

- Met de beheerder van de “de Phoenix” (naam beheerder) en de locatie manager van “LACO” 

zijn diverse gesprekken gevoerd over de zaalhuur voor komend seizoen door Klaas van 

Heeringen. (stukje nieuwe beheerder) 

Trainers 

Dit seizoen hebben Wim Schaap en Peter van der Wel zich weer ontfermd over de selectie. Dit heeft 

geresulteerd is een mooi resultaat. We hebben besloten om dit jaar afscheid te nemen van Wim en 

Peter. Wij willen beide heren van harte bedanken voor hun torenhoge inzet in de selectie de 

afgelopen jaren. Met Atlantis wat heeft geleid naar een promotie buiten naar de overgangsklasse en 

ondertussen in de zaal een stabiele eerste klasse zien wij dit als een groot succes. Ook voor Atlantis 2 

zijn er mooie resultaten behaald. Binnen handhaving in de 2e klasse en buiten een stabiele 3e klasse 

kunnen we concluderen dat Wim en Peter mooie resultaten hebben behaald.  

Commissie Clubhuis en Onderhoud: 

Kantine: 

Doelstelling: 

- Optimaliseren van het bezoek aan onze prachtige locatie op competitiezaterdagen door 

eigen leden en/of ouders en de bezoekende tegenstanders en/of supporters.  

- Het verkopen van gevarieerde, zelf klaargemaakte producten waardoor er de mogelijkheid 

wordt geboden om meer gezond te eten en te drinken. We willen Gita hierin bedanken voor 

het meedenken hierin. Ook willen wij iedereen bedanken die weer iets heeft gebakken dit 

jaar voor de verkoop.  

Onderhoud: 

- Om een meer huiselijke sfeer te creëren in de kantine hebben we een paar mooie planten 

laten plaatsen in de kantine. We willen hiervoor Jeroen Korver en Timo Jongerling bedanken 

voor de sponsoring.  

- Nieuwe website: Via onze nieuwe sponsor Ben Webdesigner hebben we een mooie 

eigentijdse website voor onze vereniging weten te ontwikkelen. Hopelijk weten we hier 

meer externe partijen en potentiële sponsors mee aan te trekken.  

- Verder onderhoud? 

Papier ophalen: 

Iedere eerste zaterdag van de kalendermaand wordt door leden en/of ouders het oud papier 

opgehaald in de wijk Hofland Noord. Het aangeboden oud papier bij de container bij Atlantis wordt 

ook onderhouden door een groep vrijwilligers.  



Activiteiten: 

Het bestuur wil de leden bedanken die dit jaar leuke dingen hebben georganiseerd binnen de 

vereniging zoals de feestavond, de pubquiz avond en natuurlijk het aankomende jubileumfeest op 8 

juni.  

Wil je als lid wat organiseren? Dan kan dit zeker meld je bij het bestuur en er kan gekeken worden 

wat er aan budget is voor je activiteit.  

Vanuit het bestuur is de nieuwjaarsborrel en de vrijwilligersborrel georganiseerd.  

 

 

Namens, 

Kris Geusebroek, Voorzitter 

Natasja Witteman, Secretaris 


